
J o s e p  Rock ALCALDABLE DE LA UPM-PSC A CASTELLÓ  D’EM!$JRIES

((Els projectes que ha engegat
IasUPM  no els Va saber fer CiU~~

L’alcaldabl~  de la UPM-PSC remarca que els aspectes socials  tindran una gran import&ncia
en el seu programa electoral i fa balanc del seu pas pels vuit anys de govern

R .  C A R M O N A
Castelló d’EmpUrles

D Com a f r o n t a  la
UPM-PSC aques tes  elec*
:ions?

-«Amb  ganes de gua-
nyar-les i de fer feina.»

-Quins  efectes pot te-
nir  que el que va ser el
cap de Ilista  de la UPM
el 1999 ara sigui a CiU?

-«La gent sabrà si-
tuar-se. En realitat nosal-
tres s6m  la UPM amb el
suport específic  del PSC.
Ja  la UPM que ara ha go-
vernat es va formar amb
gent del PS&

-Per6  tambe  hi ha més
gent de la UPM que ha
optat per una altra Ilista.

-«La UPM sempre
s’ha caracteritzat  per ser
una forma&5  independent
i progressista.  El que s’ha
sentit a gust a la UPM no
pot anar a Convergencia,
a un partit conservador.»

-Per que  no es continua
amb  la fórmula de dur no-
més les sigles  de la UPM?

-«Nosaltres  el que
hem vist és que CiU fa
propaganda bàsicament
que té el suport del govern

Jesep  Roda, fotograflal  s la zona de la Llotia  de CasIslIó.  I R.C

de la Generalitat. Jo cree
que la Generalitat ha de -«De la nostrapart no. -En que  fonamentareu
donar suport als  pobles  si- Nosaltres continuarem la campanya  electoral?
& quin sigui el seu  color amb el treball  de la UPM --«La fonamentarem a
polític,  per6 en tot cas no- i no anirem a fer una cam- explicar el nostre  progra-
saltres no volem anar de panya  de destruir. Quan ma. Som un equip  de per-
parents pobres i també  po- sigui I’hora  presentarem sones sense  cap pressió de
drem dir que tenim da- les nostres  propostes i el cap  mena i dedicat  a les
rrere un  partit potent que programa. Moltes  potser persones. Que  vol dir ab&?
ens  donar8  suport i que seran iguals  que altres per- Dedicats  a la gent en tots
a més  hi ha perspectives que hi ha coses engegades els  aspectes, com la pro-
que el PSC sigui al govern delesqualstambésomres- meció  del municipi,  les in-
de la Generalitat.» ponsables. Volem  claredat fraestructures, fer habitat-

-El que no em negar& i transpar8ncia.w ges de protecció,  especial-
és que Castelló ofereix  un -Pensant  en la possi- mentperaljovent,ferequi-
panoramapeculiarde  saits bilitat  que no hi  hagi  cap paments...  Faun tempsque
de partit a partit. Voste majoria  absoluta i que governem  i tenim una feina
mateix, com Sanllehí,  va s’hagi  de rec6rrer als  pac- feta, pero  potser se li  ha
estar za ERC abans  de la tes, es pot repetir un go- d’acabar donar aquesta
UPM i el PSC. vern  com el oue  hi  ha ara?

- « E n  aquests  mo-
empenta mCs  social i mes

-«Jo sempre m’he sig progressista, que li  cal. En
nificatenelsectorprogres. ments, des de la perspec- / el seu  dia  ja presentarem
sista.  No m%s  estrany el tiva  que m’ho  miro, hoveig el programa, per6  s’ha de
PSC. Vaig estar a ERC, difícil. Tot i aixb, fins  pas- tenir  molt en compte  el be.
pero se’m va convidar a sat el 25 de maig no se nestar  de la gent, saber-los
abandonar arran del pacte sap mai que  ha de venir. escoltar.»
de la UPM i el PP, pero Les intencions  s6n  poder -Quina valoració  feu
sempre he simpatitzat amb fer govern nosaltres.  Hem dels  darrers quatre anys?
els  socialistes.» d’esperar que l’electorat -«Jo em quedaria que

-Preveieu  una campa. ens  donartI  prou  confianca, el municipi  de Castelló, tot
nya  dura  d ia lèc t icament? perquè això  sigui ab&» i que falten coses per fer,

te  els  serveis  d’una  petita
ciutat. Quan vam  aconse-
guir  l’institut,  va ser un pas
molt important.  La promo-
ci del municipi  s’ha de tre-
hallar  molt,  perquè  el tu-
risme  es molt  important  per
encarar el futur. El nucli
antic  s’ha de potenciar, mi-
rant que la gent  rehabiliti
ies cases i es vagi  repoblant.
Des d’una  perspectiva pro-
gressista  es poden engegar
polítiques  per tirar enda-
vant  amb  coses que afecten
la gent.  Volem  ser un go-
vern  de gent  per la gent.
El que sí que voldiia  dir
6s que els  projectee  que ha
engegat el govem  de la
UPM en aquests  anys  s6n
uns  projectes que des de
Convergencia i Unió no es

van saber engegar  i no s’hi
van atrevir  en molt  de
temps i eren molt  impor-
tants, com s6n  la millora
del nucli  antic i el clave-
gueram d’Empuriabrava,
que elsvan  deixaralcalaix.»


